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Z A P I S N I K 

sa 223. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 27. lipnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice,  

Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dušanka Crnković, predsjednica Udruge Ž.A.R., Tihana 

Ljubojević, pedagoginja u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne 

službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – 

Delnice“ d.o.o., Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Mirna Janeš umjesto koje sjednici prisustvuje 

Dušanka Crnković, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić, Alen Udovič 

umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici 

prisustvuje Tihana Ljubojević, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački, 

Petar Hrg. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Aktivnosti vezane uz gradske poreze te na izdavanje rješenja. 

- Kontinuirano pisanje ovrha. 

- Komunikacija s HABOROM vezano za plaćanje situacija za Supilovu ulicu i Šetalište I. G. 

Kovačića. 

- Isplata autorskog honorara. 

- Ugovori, obračun za Klapu „Nevera“, obračun za MO Delnice, Socijalno vijeće, obračun plaće. 

- Studija izvodljivosti za projekte EU. 

- Unos očitanja za struju i vodu u sustav. 

- Ministarstvo regionalnog razvoja i kapitalne investicije – cesta u poslovnoj zoni: dobiven je 

naputak da odluku donosi Gradsko vijeće iako sredstva imamo u proračunu. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Aktivnosti oko Knjižice koja će izaći za Dan Grada, dogovarana je korektura, ispravci grešaka 

koje su se potkrale.  

- Plaćanje računa za knjige (oko 50 računa) od sredstava dobivenih od ministarstva. 

- U radijskoj emisiji predstavili smo Kotar teatar. 

- Odgođen je posjet računovodstvenom servisu jer djelatnici koriste stari godišnji ili su na 

bolovanju, stoga još nije plaćen autorski honorar Goranu Tribusonu. 

- Održana je promocija knjige Aleksandre Alke Baal. 

- U emisiji „Čitateljski kutak“ teta pričalica – volonterka – ispričat će priču. 

- Dostava naručenih polica i montaža. 

- Kolegica Pleše otići će u Osnovnu školu podijeliti zahvalnice za „Noć knjige“ kao zahvalu za 

njihov trud. Jer, ako želimo imati mlade i publiku moramo im posvetiti pozornost. 

- Printanje računa za plaćene knjige. 



- Izrada izvješća za ministarstvo. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Sve aktivnosti proteklog tjedna uspješno su dovršene, ljudi su zadovoljni. 

- Aktivnosti na radovima u Parku kralja Tomislava odvijat će se cijelog tjedna. 

- Naglasak ovoga tjedna dat je Crnom Lugu gdje se održavaju „Crnoluški dani“. 

- Košnja trave i redovno održavanje površina. 

- Odvezene su i deponirane stare klupe za koje postoji interes od strane jedne obitelji. 

Gradonačelnik navodi da, u slučaju da se klupe doniraju, je potrebno voditi računa o 

materijalnom knjigovodstvu. 

- Aktivnosti vezane uz nasipavanje zemlje uz stazu u Parku. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Sastanak Povjerenstva za upise u Vrtić: Kao što je bilo i planirano u Vrtić su upisani svi, dok su 

za jaslice neki ostali ispod crte. 

- Posjet skloništu za nezbrinute životinje u Liču odgođen je zbog lošeg vremena. 

- Sastao se tim za kvalitetu kurikuluma. 

- Kroz prigodne aktivnosti u vrtiću obilježen je Dan Grada Delnica. 

- Stručno usavršavanje u Dječjem vrtiću u Vrbovskom bilo je vrlo zanimljivo. 

- Inicijalni razgovori s roditeljima novoupisane djece. 

- Pisanje spomenice. 

- Izrada razno-raznih izvješća. 

 

DUŠANKA CRNKOVIĆ 

- Gerontodomaćice idu na osposobljavanje za njegovateljice. 

- 21. lipnja jedna gerontodomaćica dobila je otkaz zbog skrivljenog ponašanja. Danas imamo 

razgovor s osobom s Zavoda za zapošljavanje koja bi ju zamijenila.  

- Dobiven je negativan odgovor na prijavu za Volonterski centar zbog nepotpune dokumentacije. 

U prijavi nisu navedene osobe koje u Gradu rade na EU projektima, nego je samo prijavljena 

predsjednica Udruge Ž.A.R. 

- Dvije gerontodomaćice koriste godišnji odmor kao i voditeljica dok je jedna djelatnica na 

bolovanju te je potrebno napraviti preraspodjelu posla 

- Problem s državnom upravom koja nam od rujna prošle godine nije riješila Statut, tako da se i 

ugovor za novu djelatnicu neće moći potpisati dok se to ne riješi. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Završena je izrada i ispitivanje novih cijevi. 

- Tehnički pregled za auto košaru. 

- popravak kosilice. 

- Vođenje računa za DVD. 

- Ispitivanje i premotavanje cijevi, popravak i ispitivanje armature za pjenu, košnja trave u 

Grabnju, sitni popravci, nabava velike metalne kape za dimnjak. 

- Sjednica Upravnog odbora DVD-a. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Osvrt na prošli vikend kada je obilježen Dan Grada Delnica, održana veoma uspješna boksačka 

noć. Program je bio lijep i veoma bogat i raznovrstan, popraćen od strane gostiju. Prisustvovao 

je i proslavi Općine Kostel. Uspoređujući ove dvije proslave treba reći da smo daleko odmakli 

od naših susjeda Slovenaca i da je naša proslava bila daleko kvalitetnija, raznovrsnija i u svemu 

uspješnija. 

- Aktivnosti vezane za program ljetnog režima rada na Platku. Dobro ide „prodaja“ roštilja i čitav 

taj sportsko rekreacijski program koji je predviđen na Platku dobro funkcionira. Sve je 

pripremljeno za organiziranje panoramskih vožnji žičarom na vrh Radeševa, čeka se još 

sigurnosna provjera linije. 



- Nastavak suradnje s Hrvatskim šumama kako bi se na karti zacrtala poučna staza. 

- Druženje penzionera na Platku. 

- Nastavak aktivnosti na uređenju objekata u Delnicama i uređenja okoliša. 

- Završio je košarkaški kamp, očekujemo uskoro novi kao i dolazak novih sportskih saveza PGŽ 

koji će ovo ljeto biti na našem području. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Kontinuirano idu radovi na Šetalištu I. G. Kovačića, u Ulici kneza Domagoja te u Parku gdje je 

ostalo za dovršiti nekoliko sitnijih poslova i asfaltiranje staze. 

- Izlazak geometra na teren kako bi se točno snimilo izvedeno stanje naročito na oborinskoj 

odvodnji u Frankopanskoj ulici. 

- DPU klizalište stavlja se van snage, započinje javna rasprava koja traje 8 dana. 

- Usklađenje PP sa zakonom – potpisan je ugovor, održat će se sastanak s planerima radi predaje 

potrebne dokumentacije i podloga. 

- Obilazak makadam ceste za Kuželj prema Bjelici – zamolili smo HŠ da poprave dio ceste, te 

ceste za Suhor i Zagolik gdje će se eventualno napraviti popravci. Gradonačelnik navodi da je 

kod njega bio gospodin Tomac baš radi te ceste jer se kroz vikend održava proslava Petrova pa 

su zatražili da se pokosi uz cestu do Razloga. 

- Savjet za zaštitu potrošača – promjena cijene odvoza otpada. 

- Izdavanje rješenja za legalizaciju, za komunalni doprinos i komunalnu naknadu. 

- Autotrans je vratio sve račune i tražio da storniramo postojeće vezano za linijski prijevoz. Dobili 

smo nove račune uvećane za PDV (godišnje oko 20.000 kn više). Moramo odlučiti da li ići u 

rebalans, da li raskinuti ugovor, da li smanjiti jednu liniju…. 

- Odgovor na upit po zakonu na pravo na pristup informacijama. 

- Dovršetak aktivnosti oko izrade ugovora s udrugama koje koriste naše prostore. 

- Košnja unutar naselja. 

- KTD će dati obavijest na Radio o obvezi košnje delničkog polja, mi dajemo obavijest 

poljoprivrednim redarima da obiđu lokalitet i izdaju opomene. 

- Poslan je na potpis ugovor za E - županiju, na tu temu raspisan je natječaj od strane Županije za 

sufinanciranje aktivnosti. Prijava na natječaj poslana je prošli tjedan. 

- Naručena je natpisna ploča naselja „Kuželj“. 

- Nastavak aktivnosti na Strategiji razvoja Grada Delnica. Gradonačelnik je zatražio da se 

Strategija stavi na web stranicu Grada te da se putem radija pozovu građani da se uključe u 

javnu raspravu. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu za građane, ažuriranje popisa za porez na kuće za odmor. 

- Postoji najava o raspisivanju natječaja za energetsku učinkovitost od strane Fonda pa treba 

razmisliti o prijavi Kuglane. 

- Bit će potrebno spaliti divlji deponij u Lešnici, kontakt s vatrogascima. 

- Veliki kotao koji smo promijenili u zgradi gradske uprave deponiran je kod Belobrajdića, 

rashodovan je kao osnovno sredstvo, treba ga proglasiti neispravnim, otpisati i prodati u staro 

željezo. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Raspisan je natječaj za prodaju zemljišta, zainteresirane stranke su obaviještene. 

- Nakon što se ispitaju uvjeti oglašavanja raspisat će se natječaj za prodaju stana u Zagrebu. 

- Sazvan je sastanak Povjerenstva za imenovanje ulica i trgova vezano uz prijedlog da se glavna 

staza u Parku nazove „Aleja Jenet Majnarich“. 

- Sazvan je sastanak Savjeta za zaštitu potrošača. 

- Uredu državne uprave, na njihov upit, javljena je promjena u sastavu Gradskog vijeća.  

- Izrađen je ugovor o pravu služnosti za HEP. 

- Izvješće za volontere. 

- Još uvijek se čeka odobrenje HZZZ za primanje osoba na stručno osposobljavanje. 

- Završena je izrada materijala koji se odnosi na ugostiteljstvo. 

- Odrađena su dva zahtjeva za radno vrijeme ugostiteljskih objekata. 



- Dano je mišljenje na prijedlog ovrhe komunalnog doprinosa i na prijedlog ugovora o izvršenju 

usluge izrade  plana razvoja širokopojasne infrastrukture na području Grada Delnica. 

- Završen je i proslijeđen nadležnima naputak glede propisivanja načina tj. postupka donošenja 

općih akata i Plana Gradskog vijeća, a uz poštivanje načela Zakona o pravu na pristup 

informacijama dobivena su dva zahtjeva za pristup informacijama – jedan je odrađen, drugi će 

se odraditi ovaj tjedan. 

- Izrada rješenja nakon sjednice Socijalnog vijeća. 

- Polugodišnje izvješće za Ured državne uprave. 

- Izvješće o financiranju projekata i programa organizacija civilnog društva u 2015. godini radi 

se za Vladu RH. 

- Pomoć oko organizacije Kotar festa. 

 

 

 

Dovršeno u 8,55 sati. 

 

 

Prema tonskom zapisu napisala     Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 


